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Folketingets Boligudvalg
Christiansborg
1240 København K

J.nr. KMS-200-00061

Den 16. november 2009

Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 8 ad L32 stillet af Folke-
tingets Boligudvalg den 29. oktober 2009

Spørgsmål nr. 8
Da det fremgår af lovforslagets bemærkninger, at gennemførelsen af tilpas-
ninger af Sønderjyllands matrikelkort og -registre varede omkring 10 år og 
at dette arbejde vil være mindre omfattende i Københavns og Frederiksberg 
kommuner, blandt andet fordi ”det allerede er planlagt, at kommunerne skal 
anvende Kort- og Matrikelstyrelsens register”, bedes ministeren redegøre 
for, hvad der får ministeren til at tro, at kommunerne vil tage Kort- og Matri-
kelstyrelsens register i brug ganske kort tid før de ved lovændringen fritages 
for matrikelmyndighedsansvaret?

    
Svar
Kort- og Matrikelstyrelsen tog i 2008 et nyt integreret matrikelkort og matri-
kelregistersystem i brug. Københavns Kommune har siden starten af 
’90erne anvendt styrelsens tidligere register, og under udviklingen af det 
nye system blev der derfor ført drøftelser med Københavns Kommune, som 
tilkendegav, at man agtede at overgå til det nye system, når dette var ind-
ført i Kort- og Matrikelstyrelsen. For god ordens skyld bemærkes, at det på 
daværende tidspunkt var kommunen bekendt, at regeringen havde besluttet
at fremsætte lovforslag om at overføre de kommunale matrikelmyndigheder 
til Kort- og Matrikelstyrelsen.

Det forhold, at de kommunale matrikelmyndigheder endnu ikke har taget 
Kort- og Matrikelstyrelsens matrikelkort og matrikelregistersystem i anven-
delse, medfører, at det vil blive gennemført i forbindelse med, at matrikel-
myndigheden i kommunerne overføres til styrelsen.
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